
 

200912 Referat KK-møte, Lillehammer 
 

Tilstede: Edgar Fossheim, Linda Svendsrud, Tina Wicklem Frøseth, Roar Eggen, Gudmund 
Storlien, Ivar Stuan, Eiliv Flakne (ref.) 

• Godkjenning av saksliste og innkalling 
ok 

• Godkjenning av referat 
ok 

• Inngang v/Edgar 
Covid-19 ift skisport generelt og kombinert spesielt 
 

• Status sportslig foran sesong v/Ivar 
Samlinger fra 1.8.20 m trenerteam på plass 
Tidligere: Skeikampen (herrer), Oslo (kvinner) 
Kvinner: bra stemning, godt laghold 
Herrer:   en del skader inn mot ny sesong  
 
Diskusjon i komiteen: 
Hvordan har koronasituasjonen påvirket oppgaven med å opprettholde elitesatsingen, styrke 
samspillet mellom de tre kompetansesentrene i Oslo, Lillehammer og Trondheim og lage et 
best mulig grunnlag for kommende sesong? Enighet om at dialogen mellom KK og 
kompetansesentrene bør styrkes.  
 
Vedtak om å sette opp et initierende møte mellom KK, sportssjef og de tre teamlederne der vi 
diskuterer hvordan samspillet kan styrkes. Ansvar: Eiliv  

 
Det har kommet et regime rundt koronatesting inn mot World Cup. Det vil være store 
kostnader forbundet med testing av utøvere i de ulike konkurransene.  Samtidig vil forbudet 
mot bruk av fluorsmurning bety nye grensesnitt for utøver, lagsapparat og forbund.  
 
Diskusjon rundt hvilken rolle KK skal spille inn mot sentrale beslutninger som hvilke øvelser 
som settes opp i et Norgesmesterskap og plassering av kongepokal. Det er svært viktig at KK 
involverer seg og tar denne beslutningen – i god dialog med sportssjef. Det er mulig vi kan 
utarbeide et årshjul som styrker slike beslutninger. KK tar dette fram som sak ved et senere 
møte.   
 
Vedtak om at KK er besluttende organ for hvilke øvelser som settes opp for Kongepokal. 
 
 
 



• Kommunikasjonsstrategi – kombinert 
Diskusjon rundt behovet for en tydelig kommunikasjonsstrategi for kombinert. Ivar gikk 
gjennom et forslag til struktur for strategiarbeid, utarbeidet av GroE. Enighet om at dette 
arbeidet må prioriteres framover høsten. Det er avgjørende at det er tett dialog mlm KK og 
lagsapparat v sportsjef rundt dette. 
 
Vedtak om at KK utarbeider en kommunikasjonsstrategi for kombinert. Ansvar: Eiliv 

 

 

• Målrettet satsing for kvinnekombinert 
Diskusjon rundt hvordan vi kan skaffe midler til en forsterket satsing inn mot 
kvinnekombinert. Bakgrunnen er at kvinnekombinert settes opp i sin første WorldCup-sesong 
nå (20/21), i VM (’21) og muligheten for at kvinnekombinert blir satt opp som OL-gren 
(2026).  
 
 
 
Lillehammer 
12.9.20 
 
Eiliv Flakne – ref. 

 

 
 


